
V Libochovanech dne 30.07.2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Do naší kotliny se nastěhovalo vedro. Po návalech větru, deště a nepřízně jsou tu ty pravé letní dny. Je 

okurková sezona, kde kdo zavařuje. Je to i o událostech? No nevím, jak u koho. My tady na úřadě 

nemáme moc radosti. První žádost na realizaci záměru výstavby multifunkčního domu nevyšla, 

nezbývá než se pokusit v listopadu žádat znovu. V prvním kole jsme byli vyřazeni, chybou zpracovatele, 

tj., Labskou investiční. Po konzultaci s panem ředitelem Švejdou, mimochodem bývalým obyvatelem 

Libochovan (jako dítětem), jsme si vysvětlili situaci. Slíbil nápravu, kritikou jsem opravdu nešetřila. 

Do dnešního dne jsme nedostali žádnou zprávu o možnosti čerpání již přiznaných finančních 

prostředků na opravu komunikací a cyklostezky. (Krajský úřad) 

V současnosti zpracováváme podklady pro čerpání přiznaných financí na dětské  hřiště v Řepnici. Jde 

to ztuha.(Peníze ministerstva) 

V srpnu by měla začít realizace veřejného osvětlení mezi obcemi, jsou tu nějaké nejasnosti, které se 

postupně řeší.(vlastní rozpočet) 

Dnes jsem absolvovala vzrušené jednání o objízdné trase stanovené Ústeckým magistrátem přes naše 

obce, kvůli té nepříjemnosti v Sebuzíně. Na jiném místě našich webových stránek si můžete 

prohlédnout projektový záměr, jak by měl vypadat kruhový objezd v Sebuzíně, který by měl zajistit 

plynulost provozu při odbočce na Litoměřice přes Tlučeň. Realizace? Snad  za dva roky. Když to krajské 

zastupitelstvo zahrne do investičního plánu. Do té doby nám bude neustále větší množství motorových 

vozidel závodit po naší průtahové komunikaci, kam se bohužel chodník nevejde. Nebo vejde? Jedině 

v případě vstřícného gesta obyvatel u silnice, když odprodají část svých pozemků před domy a obec 

tam chodník vybuduje. V územním plánu to tak stojí. Bože, jak daleko jsou plány od holé 

skutečnosti!!!! 

V turistické ubytovně se střídají hosté, ne že by bylo narváno, ale stále si myslím, že rozhodnutí toto 

zařízení vybudovat, mělo svůj smysl. V minulém týdnu si to zastavení pochvalovali Norové, do jedou 

z Drážďan do Passova přes Prahu, Japonec co si prohlédl Prahu a cestou zpět tu opět nocoval, Němci, 

co jsou tu častými hosty. Češi tu tráví levnou týdenní dovolenou, poznávají zdejší kraj cílenými výlety. 

Je radost slyšet od uživatelů, že se jim u nás líbí a že si to tu užili. 

Od 11. srpna bude úřad uzavřen. Budeme malovat všechny kanceláře, snižovat stropy, předělávat 

nevhodné vedení el-instalace a nově bude i umístěno umyvadlo v úřední místnosti. To všechno proto, 

aby se tu dobře cítili nejen zaměstnanci, ale hlavně i uživatelé z řad obyvatelstva. Tím, že od září 

zprovozníme portál Czech Pointu, budou mít občanů zase možnost ušetřit cestu za určitými úřady do 

města. Sledujte naše stránky, dozvíte se včas a více o celém dění. 

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


